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Írásbeli választ i génylő kérdés
Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Olykor a kiadásnövekmény megtakarítást jelenthet 2 .!”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2011 . május 16-án levélben fordultam Bakó Attilához, az Állami Autópálya Kezel ő Zrt .
vezérigazgatójához, melyben az említett vállalat parlagfű elleni védekezési stratégiájáról és az arra
szánt forrásokról érdekl ődtem .
Vezérigazgató Úr válaszlevelében arról tájékoztatott, hogy az Állami Autópálya Kezel ő Zrt . a 2011 .
évben, a kezelésében lévő gyorsforgalmi úthálózaton vegyszeres gyomirtással és a füves területek
kaszálásával védekezik a gyomok, ezen belül az allergén növények ellen . Társaságuk a munkák egy
részét az egyes útszakaszok üzemeltetési feladatait ellátó mérnökségein keresztül saját dolgozókkal
és közmunkások alkalmazásával végzi, illetve küls ő vállalkozók bevonásával végezteti .
A vezérigazgató úr tájékoztatás szerint, így 2011-ben 8769,13 ha területen, összesen 1 120 191 00 0
Ft összegben végeznek kaszálást és gyomirtást, melybő l az idei évben az AAK Zrt . működtetésére
fordítható összeg további csökkentése miatt sajnos nem áll módjukban az évente kétszeri ,
koronaélen kívüli kaszálást elvégezni, illetve elvégeztetni .
Ismerve azt a tényt, hogy ma Magyarországon csaknem 2 millió ember szenved parlagf űhöz
kapcsolt allergiás illetve asztmás megbetegedésben, illetve, hogy adott év függvényében körülbelül
évi 120-200 milliárd forintra tehető az a gazdasági veszteség, amely kizárólag a
„parlagfűtermesztéssel” járó teméskiesésből, a közvetlen védekezési ráfordításokból, illetve a
táppénzen töltött napok számából, a gyógyszerkiadásokból és a betegápolásból származik
kérdezem Miniszter Urat :

Mit kíván tenni ezen probléma megoldására?
Nem gondolja-e, hogy az ezen a területen nyújtott forrásnövelés, más területen
hatványozottan megtérülne?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . június 20 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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